
Rapporter 
 
Ordförande 
- 
 
Kassör 
- 
Varvschef 
Uppdaterad lista för sjösättning skall snart upp 
Ansökan om LOVA-bidrag avseende sanering av båtar nekades med motivering att satsning 
under 2019 skall inriktas mot övergödning. 
Meddelande skall gå ut till respektive båtägare som har en båt som indikerat Tenn-förekomst. 
Förslag till skrivelse skickas ut av CJB 

 
Intendenten 
Vid upptagning av bojekan exploderade ett däck. Viss renovering av vagnar behövs och kan 
användas. Inlägg på hemsidan om hjälp. 

 
Sekreterare 
Uppdatering av informationstavlan som utgår ifrån flygfoto är beställt 

 
Hamnkapten 
Kontakt med Hamnab om utlägg av nästa bojutläggning under oktober-19 
Nu är alla hamnplatser upptagna 

 
Klubbmästare 
- 


